
Katarzyne Zarqbska

Radna Rady Miasta Wloclawek

Wloclawek, dnia 25 czerwca2024 t.

Sz.P.

Krzysztof Kukucki
Prezydent Miasta Woctrawek

Interpelacja

W imieniu mieszkanc6w Wloclawka zwracam siq z uprzejm4 proSb4 o przegl4d

gazon6w z zieleniq znajduj4cych siE na wloclawskich ulicach. W przypadku braku

zywotno6ci nasadzen proszQ o ich uzupelnienie.

Uprz ej mi e pro szQ P ana P r ezyd ent a o p o zyt ywn e r ozp atrzerie powyzszej pro Sby.

Z powahaniem t^

fficuqn- "b,16ttez
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